

Strengthening the relations between Tunisia and India is the focus of a telephone conversation between the Minister of Foreign Affairs and his Indian counterpart

On Friday 7th July 2017, the Minister of Foreign Affairs Khemaies Jhinaoui received a telephone call from Indian Foreign Minister Ms. Sushma Swaraj. The telephone conversation dealt with strengthening the friendship and cooperation between the two countries as well as a number of regional and international issues of common concern.

The Indian Minister expressed her eagerness towards the visit to be carried out by Mr. Khemaies Jhinaoui to New Delhi in October in response to the invitation addressed to him. Besides, the Indian Minister expressed her hope that this occasion will represent an opportunity to develop bilateral relations and deepen consultation and political coordination between the two friend countries.

As for Mr. Khemaies Jhinaoui, he affirmed our country's keenness to strengthen the bonds of cooperation with India in all fields, both bilateral and multilateral.

دعم العلاقات بين تونس والهند محور مكالمة هاتفية بين وزير الخارجية ونظيرته الهندية

تلقى وزير الشؤون الخارجية خميس الجهيناوي ظهر الجمعة 7 جويلية 2017 مكالمة هاتفية من وزيرة الشؤون الخارجية الهندية سوشما سوارا، تناولت سبل دعم علاقات الصداقة والتعاون بين البلدين إضافة إلى عدد من المسائل الإقليمية والدولية ذات الاهتمام المشترك.

وعبرت الوزيرة الهندية عن تطلعها إلى الزيارة التي سيؤديها السيد خميس الجهيناوي إلى نيودلهي خلال شهر أكتوبر القادم استجابة للدعوة التي وجهتها إليه، معبرة عن أملها في أن تمثل هذه المناسبة فرصة لتطوير علاقات التعاون الثنائي وتعميق التشاور والتنسيق السياسي بين البلدين الصديقين.

من جهته أكد السيد خميس الجهيناوي حرص بلادنا على دعم أواصر التعاون مع الهند في كل المجالات على المستويين الثنائي ومتعدد الأطراف.
